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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 10/2022 z jednání VV dne 18. října 2022 

 

Místo jednání: Stadion Markéta, U Vojtěšky 11, Praha 6 

Účastníci:   Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Pavel Syrový (PS), Roman Rygl (RR),  

Matěj Rázga (MR), Marek Fořt (MF), Tomáš Pešír (TP) 

Hosté:  Pavel Myšák (PM), Kateřina Frýdlová (KF), Hana Schlangerová (HS), Antonín 

Brabec (AB), Roman Šuster (RŠ), Miroslav Němeček (MN), Filip Vacek (FV), 

Neville Parry (NP), Jiří Klement (JK) 

Omluveni:  Kamil Vrubl (KV) 

 

Projednávané body: 

1. Slovenská rugbyová unie 

- PM a PS informovali VV o jednání se Slovenskou ragbyovou unií. SR bude vždy před 

mezistátním utkáním zasílat nominaci přímo na PM, který ji posléze rozešle na příslušné 

kluby. 

Usnesení: VV bere na vědomí.  

2. Finance 

- PM předložil VV průběžné čerpání rozpočtu a dále informoval o výstupech ze semináře 

NSA na téma dotace 2023.   

- PM informoval o navýšení ceny za audit účetní závěrky.  

- RR si vyžádal soupis všech pracovníků, kteří jsou v prodlení s vystavováním faktur za své 

služby, seznam zašle PM.  
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Usnesení: VV schvaluje předložené čerpání a bere na vědomí informace ze semináře NSA a navýšení 

ceny za audit.  

3. Sportovní část 

- PM předložil VV návrh na doplnění realizačních týmů reprezentací v tomto složení: 

o U23: Jan Oswald (hlavní trenér), Jan Žíla a Antonín Brabec (asistenti), Jiří Skall 

(vedoucí týmu) 

o U14: Jan Čiverný, Miroslav Brožek, Lukáš Honner, Raymond Burnard (trenéři) 

o XV senioři: Michal Ouředník (vedoucí týmu) 

Usnesení: VV schvaluje předložený návrh. 

- RŠ předložil VV souhrnnou zprávu o fungování SCM za sezónu 2021/2022.  

Usnesení: VV schválil předloženou zprávu. 

- PM předložil VV návrh na konání Finále Poháru ragby XV. 2022 dne 19. listopadu 2022 na 

stadionu Markéta v rámci Dne Českého ragby. 

Usnesení: VV schválil konání finále Poháru ragby XV. na Stadionu Markéta.  

- Účast týmu RC Donnau v soutěži mužů. PM předložil žádost rakouského týmu RC Donnau 

ve věci účasti v soutěži můžu ČSRU. 

Usnesení: VV schvaluje účast klubu RC Donnau v soutěžích mužů ČSRU.  

- Dukla: DP informoval VV o úkolu hlavního trenéra Dukly JR předložit do konce října návrh 

projektu fungování Dukly pro příští období. MN a FV vyjádřili nespokojenost s fungováním 

kondiční přípravy Dukly.  

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřil FV sepsáním požadavků na kondičního trenéra Dukly.  

- Pozice sportovního ředitele a manažera výkonnostního ragby: PM informoval VV  

o odstoupení MN z funkce Manažera výkonnostního ragby. VV diskutoval nad organizací 

řízení sportovního úseku a pozicí sportovního ředitele ČSRU. 
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Usnesení: VV pověřil RŠ zpracováním popisu pozice Sportovního ředitele ČSRU. 

4. Marketing 

- PM předložil VV report o jednání se stávajícími partnery a informoval VV o zamítnutí 

navrhovaných připomínek ke smlouvě se společností Apogeo.  

Usnesení: VV schvaluje podepsání smlouvy se společností Apogeo.  

5. Valná hromada 

- VV se zabýval otázkou změny principu fungování výkonného výboru jako statutárního 

orgánu ČSRU, kterou předložil RŠ. Navrhovaná změna spočívá v profesionalizaci tohoto 

orgánu a částečným obsazením pozic zaměstnanci/pracovníky ČSRU. Navrhované složení: 

prezident (dobrovolník), ředitel, sportovní ředitel/výkonnostní ragby, úsek soutěží, 

metodika, ženské ragby a mládež.  

MF nesouhlasí s profesionalizací a uvedl, že VV by měl fungovat jako kontrola 

managementu. RR má na věc stejný názor jako MF. TP naopak s návrhem souhlasil a dal na 

zváženou, zda by nebylo vhodné posílit kontrolní funkci dozorčí rady. PS s návrhem také 

souhlasil a uvedl, že by výkonná složka neměla být zdržována vypracováváním  

a předkládáním zpráv, kterým není vždy věnována náležitá pozornost. AB dal na zváženou 

návrh na vytvoření dalšího orgánu, jakési „správní rady“, která by měla v gesci spíše 

strategie a vize a VV by řešil jejich každodenní naplňování.  

Na závěr tohoto bodu DP uvedl, že se zamyslí nad všemi uvedenými kandidáty a do příštího 

jednání VV přeloží návrh členů VV pro příští období.  

Usnesení: VV bere na vědomí.  

- Návrh programu: 

o Schválení programu 

o Volba orgánů 

o Správa a hospodaření 

o Správa dozorčí rady 
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o Schválení výsledku hospodaření 2021 

o Schválení Výroční zprávy 2021 (včetně vyhodnocení Strategického plánu) 

o Návrh rozpočtu 2022 

o Návrh na změnu předpisů 

o Volba o způsobu hlasování 

o Volba prezidenta 

o Volba členů VV 

o Určení auditora účetní závěrky 

o Diskuze 

 

Usnesení: VV schvaluje. 

- Návrh na řídícího VH. Na tuto pozici se dobrovolně přihlásil MR.  

Usnesení: VV schvaluje MR řídícím VH.  

- Vyhodnocení strategického plánu. PS předložil VV vyhodnocení strategického plánu za 

období 2020 – 2024. 

Usnesení: VV schvaluje.  

- Návrh změn řádu. Legislativní komise předložila návrh na změny Soutěžního, Přestupního 

a Disciplinárního řádu. Tento návrh je přílohou zápisu.  

Usnesení: VV bere na vědomí.  

6. Vyhodnocení turnaje ME U18 juniorky 

- KF předložila VV závěrečnou zprávu vyhodnocující organizaci turnaje MEU18 juniorky 

2022.  

Usnesení: VV bere na vědomí. 

7. Zpráva ze školení World Rugby Sevens program 

- PM informoval VV o své účasti na školení World Rugby Sevens programme. 
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Usnesení: VV bere na vědomí.  

8. ČUS: celostátní porada předsedů 

- PM informoval VV o termínu konání celostátní porady předsedů ČUS.  

Usnesení: VV pověřuje PM účastí na této poradě.  

9. LOH 2024 

- PM informoval VV o možnosti zakoupení vstupenek na letní Olympijské hry v Paříži. 

Usnesení: VV bere na vědomí.  

 

Další schůzka VV proběhne ve čtvrtek 3. listopadu v 8:15hod na stadionu Markéta.  

 

V Praze dne 18. října 2022, zapsala: Kateřina Frýdlová 


